



**CAWANGAN KEJURUTERAAN ELEKTRIK  
JABATAN KERJA RAYA SELANGOR  
KENYATAAN SEBUTHARGA**

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan dan Pusat Khidmat Kontraktor/Kementerian Kewangan dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja-kerja berikut :-

Bil.	Tajuk Projek	Taraf/Jenis Syarikat	Taraf/Jenis Syarikat/ Syarat Pendaftaran	Tarikh & Tempat Dokumen Mulai Dijual	Harga Dokumen, Bayaran Atas Nama & Taklimat Sebutharga	Tempat, tarikh & Waktu Tawaran Di Tutup
1	<b>PEMASANGAN ELEKTRIK UNTUK KERJA-KERJA PEMBAIKAN BUMBUNG DAN LAIN-LAIN KERJA YANG BERKAITAN DI SK PULAU INDAH, DAERAH KLANG, SELANGOR DARUL EHSAN.</b>	Bumiputera T1	Berdaftar dengan CIDB dan PPK mempunyai (PPK, SPKK) dan STB yang sah  Gred:  G1, G2 atau G3	Pejabat Ketua Jurutera Elektrik Negeri, JKR Selangor Caw. Kej. Elektrik Tingkat 3, Kompleks	RM 0.00  Tarikh : 13 Nov 2019  Jam : 2.30 Ptg  Tempat : JKR Elektrik, Unit Senggaraan seksyen 17 Shah Alam	Pejabat Ketua Jurutera Elektrik Negeri, JKR Selangor Caw. Kej. Elektrik Tingkat 3, Kompleks  Ibu Pejabat JKR Sel, Persiaran Jubli Perak Seksyen 17 shah alam
	NO. SEBUTHARGA : JKR(ES)/KE 600-1/3/ SP 106/19		Kategori: ME Penghususan: E04 & E11	14 Nov 2019 Hingga 21 Nov 2019		21 Nov 2019 12.00 thari

i) Dokumen Meja Tender boleh disemak dan dokumen tender boleh diperolehi di pejabat-pejabat berkenaan semasa waktu pejabat.

ii) Dokumen Tawaran akan dikeluarkan kepada wakil-wakil kontraktor yang sah sahaja. Untuk maksud ini wakil-wakil kontraktor hendaklah membawa PERAKUAN PENDAFTARAN ASAL ATAU KAD PERAKUAN PERMOMONAN PENDAFTARAN LEMBAGA PEMBANGUNAN INDUSTRI PEMBINAAN dan SILIL PENDAFTARAN ASAL PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR/KEMENTERIAN KEWANGAN dan Silil Asal Pengiktirafan Taraf Bumiputera jika berkenaan. SALINAN Silil Pendaftaran PPK/Silil Pengiktirafan Taraf Bumiputera boleh diterima jika disahkan oleh Pengarah Pusat Khidmat Kontraktor.

iii) Hanya pemilik syarikat/penama di dalam SPKK CIDB sahaja dibenarkan untuk menghadiri taklimat sebutharga, wakil/surat wakil kuasa tidak dibenarkan.

\* Jenis Syarikat, T1 - Syarikat 100% milik tempatan.

Salinan Kepada :

- 1) Bahagian Kontrak Dan Ukur Bahan, JKR Selangor
- 2) Bahagian Korporat, JKR Selangor.  
\* Sila pihak tuan masukkan iklan ini di dalam Laman Sesawang JKR Negeri Selangor.
- 3) Jurutera Daerah  
\* Pohon pihak tuan pamer iklan ini di papan notis sebutharga pejabat tuan.

(Ir. ISMAIL BIN HASHIM)  
KETUA JURUTERA ELEKTRIK NEGERI  
JKR SELANGOR, SHAH ALAM.  
TARIKH : 7 Nov 2019